
Acta, pendent d’aprovació, de la comissió de pràctiques de la Facultt de Filosofia i CC. de 
l’Educació, celebrada el 25 de novembre de 2019. 

 

ASSISTENTS 

M. José Navarro (substitueix a M. Carmen Olivares) 

Yolanda Montoro 

M. Jesús Perales 

Pilar Blasco 

Vicent Horcas 

María José Chisvert 

Inmaculada López (se incorpora iniciada la sesión) 

Salva Satorres 

Juan de Dios Bares 

 

Excusen la seua absència: 

Pau Colonques 

Fernando Marhuenda 

Sandra De Fez 

 

Comença la reunió a las 13.20 en la sala de reunions de la Facultat de Filosofia i CC.de l’Educació, amb el 
següent 

ORDRE DEL DIA: 
 

1. Aprovació, si escau, de la darrera acta. 
 

S’aprova l’acta del 29 d’octubre sense cap consideració. 
 

2. Informació del coordinador de pràctiques. 
 

En aquest punt Vicent informa de dos qüestions: 
 

a) Reunió mantinguda amb personal tècnic del Servei UVDiscpacitat(UPD) el dimarts 19 d’octubre a 
la 13:00. En aquesta reunió el personal del servei  informa de la possibilitat de que en les reunions 
de pràctiques realitzades a l’estudiantat es done a conèixer el servei per aquells estudiants que 
presenten alguna diversitat funcional alhora de recolzar i ajudar-los en l’adaptació al lloc de les 
pràctiques. Entenen que els estudiants amb diversitat funcional que fan pràctiques externes han 
d’estar informats dels serveis que s’ofereixen així com als centres de pràctiques, perquè des 
d’aquest servei es poden fer les adaptacions necessàries per poder fer les pràctiques amb total 
normalitat. També plantegen la possibilitat de donar informació als centres de pràctiques y que a la 
fitxa d’oferta de pràctiques puga aparèixer algun camp que arreplegue la informació dels centres 
des de el punt de vista de la adaptabilitat. Quedem que ens enviaran la informació necessària per 



poder donar la informació als i les estudiants quan cala. La resta de temes, es posaran en contacte 
amb ADEIT per veure de quina manera es pot fer. 
 

b) Vicent informa de la reunió amb tutors i tutores acadèmics. Assistiren uns 15- 17 tutors/es i la 
reunió va tindre un caire més informativa. Es va informar sobre la possibilitat de finançament dels 
desplaçaments. Sobre la necessitat de fer les coordinacions en els centres de pràctiques a pesar de 
la llunyania d’alguns centres. Es va insistir  en el dret que tenen els i les estudiants de fer les 
reunions en la facultat on s’han matriculat i per tant han de sol·licitar espais per fer-les sinó en 
disposen. També es va parlar sobre la vinculació de TFG i pràctiques, i les possibilitats formatives 
que obri tant a estudiants com a centres si ambdues coses es poden relacionar.  
També es va informar sobre el calendari de pràctiques. Finalment, es va deixar un temps per  
plantejar dubtes al voltant de les pràctiques externes, tant en la seua organització, com en el 
desenvolupament i dificultats que han hagut en aquest curs. 
 

3. Aprovació, si escau, de la planificació i calendari intern de la comissió de pràctiques. 
 
En aquest punt intervenen diverses persones donant la seva opinió al voltant d’aquest punt Pilar, 
M.Jose, Chusa, Yolanda...) 
 
La proposta de portar a setembre l’elecció del centre de pràctiques per part de l’estudiantat es 
vista de manera favorable per tots els membres de la comissió i s’aprova per al curs pròxim deixar-
la per a la segona setmana de setembre. En eixa data el POD estarà més tancat i ADEIT ho veu bé, 
ja que estan treballant per eliminar els acorda de pràctiques en paper i fer-ho tot informàticament. 
Açò modifica la presentació de les pràctiques als i les estudiants i els períodes per a sol·licitar 
autopracticum o reconeixement. 
 
Respecte a la proposta d’anar treballant en funció de la planificació que es presenta s’ha aprovat a 
l’informe de qualitat se veia excessiu fer dos comissions per trimestre i passar a una per anar 
tractant els diversos punts. Es manté un debat sense arribar a cap conclusió sobre la pertinença de 
fer subcomissions al estil de TFG en cadascuna de las CATs per poder treballar i agilitzar en les 
tasques, o la possibilitat de que hi haja dos coordinadors/es de pràctiques una per cada titulació. 
 
Es porta a debat l’opció de realitzar seminaris de treball entre tutors acadèmics i de centre per 
àmbits, per millorar tant la coordinació com el coneixement i la formació per àmbits professionals. 
S’encomana poder fer un seminari experimental aquest curs en cadascuna de les titulacions per 
veure el seu funcionament i estendre-ho a la resta d’àmbits al proper curs. 
 Es parla de incorpora mesures que motiven la coordinació i no la sancionen. En aquest sentit la 
incorporació en el calendari d’unes setmanes prefixades per poder fer els seminaris amb els i les 
estudiants es vist de manera positiva  que cal recordar als tutors/es i reforçar. 
 

4. Elaboració i proposta de les guies acadèmiques de cadascun dels pràcticums per titulació i curs 
així com dels documents orientatius per a les pràctiques del curs 2020/2021. 

 
En aquest punt no acabem de tancar-les, però si que ens invitem a fer-ho a més tardar abans de febrer per 
poder tindre un temps per obrir-ho a més companys/es i que cadascuna de les CATs puga fer 
consideracions, incorporacions o modificacions oportunes i tindre-les tancades per pujar-les a les 
plataformes quan s’obriga el termini a finals de maig i principis de juny. 
  

5. Torn obert d'intervencions. 
 
Intervé Pilar Blasco, comentant que molts companys i companyes no poden assistir a les reunions dels 
tutors pels horaris laborals, ja que són associats/des i proposa la possibilitat de poder fer dos reunions una 
de matí i altra de vesprada. 



Intervé Juande, comentant que tal vegada, caldria convocarà les comissió als membres en funció dels 
temes a tractar, ja que en algunes comissions el personal d’Administració no cal estar present, altres està 
molt enfocat als graus d’educació...etc. 
 
S’alça la sessió a las 14.35. 
 
 

Vicent Horcas López 

 

Coordinador de pràctiques 
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